



香港汽車會
HONG KONG AUTOMOBILE ASSOCIATION
Est. 1918



9th Sept 2021

國際汽聯世界賽車錦標賽 - 香港代表隊

鑑於新冠肺炎疫情在全球持續肆虐，為確保參賽運動員、職員，以至整個社區群組的健康安全，原定於今年 10 月舉行的第二屆國際汽聯世界賽車錦標賽 (FIA Motorsport Games) 將延期至 2022 年 10 月 29 至 30 日舉行。有關各項目經已選出之香港區代表，賽事委員會一致通過他們的代表資格順延至明年 (基於大會要求的條件不變)。

The HONG KONG TEAM for the FIA Motorsport Games

In light of the ongoing challenges posed by the Covid-19 pandemic and to ensure the safety of competitors, staff and the wider community, the Fédération Internationale de l'Automobile (FIA), have decided that the second edition of the FIA Motorsport Games should be rescheduled to October 29-30, 2022.

As for the Hong Kong representatives who have been selected for each discipline, the Motor Sport Council unanimously approved their qualifications to be extended to next year (subject to the conditions of requirements unchanged).

Motor Sport Council